
Får vi beholde 
sykehuskøene i 
EU? R.P J.'1r_ 9'1 
Om igjen og om igjen leser vi inn
legg som forteller folk at hvis vi 
kommer med i EU så er det byrå
kratene i Brussel som overtar i ett 
og alt. Demokratiet og selvråde
retten blir borte, heter det ofte og 
gjerne. 

Egentlig har jeg aldri skjønt 
hvorfor de som er med i EU i det 
hele tatt har meldt seg inn i elen
digheten og hvorfor de er så for
nøyd med medlemskapet. Jeg har 
ikke forstått hvorfor Europas (tid
ligere?) demokratier så gjerne 
kvittet seg med folkestyret. Ja, til 
og lDed gamle England og det 
revolusjonære Frankrike. Det var 
jo fra disse landene vi lånte ideene 
til vår egen grunnlov. Og så vil de 
ikke en gang ut igjen! 

Nå lurer jeg på sykehuskøene 
våre. Vi er jo omtrent det eneste 
landet i Europa med sykehuskøer. 
Grunnen kan bare være at våre 
sjølrådere har. bestemt at det er 
bedre å lide i en 9ffentlig k~ enn å 
bli helbredet privat. Får vi derfor 
beholde disse køene, dersom vi 
blir medlemmer i EU? Eller vil 
byråkratene i Brussel gjøre kort 
prosess og ta køene fra oss? Gjøre 
oss lik alle de andre? 

l forhandlingene fikk vi jo ingen 
varige særordninger på dette 
området. Ja, ikke engang en sim
pel overgangsordning. Spørsmålet 
er sentralt. For dersom det er slik 
at byråkratene i Brussel kommer 
til å styre alt, vil de selvfølgelig 
utradere disse særnorske sykehus
køene omgående. Får vi beholde 
køene, kan det bare være fordi 
byråkratene i Brussel allikevel 
ikke bestemmer alt. 
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